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کـــرده، صراحـــت بیشـــتری دارد، از جهـــت 
شکلی و ظاهری در خیلی از امور تفاوت هایی 
بـــا نســـل های پیشـــین دارد و توجـــه بـــه همـــه 
  این موضوعات، پاســـخ دادن به   این ســـؤال را 

ســـخت   می کند.
اگـــر بگوییـــد روح حادثـــه کربـــلا ظلم ســـتیزی 
اســـت، انقـــلاب اســـلا  می  بارزتریـــن جلـــوه 
مقاومـــت در مقابـــل ظلـــم و طاغـــوت بـــوده و 
شکل گیری انقلاب برپایه هیأت های مذهبی 

و عـــزاداری بـــوده اســـت. 
نمونه هـــای زیـــادی اثرگـــذاری هیأت هـــای 
مذهبـــی در جریـــان انقـــلاب اســـلا  می  وجـــود 
دارد. مثلاً مرحوم خوشدل در ابیاتی حماسی 
  می ســـراید: »مـــردم آزاده حســـین اســـت که 
بـــود   ایـــن هدفش که شـــود کشـــته ولـــی زنده 
بماند شـــرفش« تـــا آنجا که   می گویـــد: »پیرو 
مکتـــب تـــو تن به مذلت ندهـــد در رکابش زره 
رزم بـــه پیکـــر پوشـــد.«   این ادبیاتی اســـت که 
قبـــل از انقلاب در هیأت های مذهبی ما نوحه 
  می خواندنـــد و مـــردم بـــا آن ســـینه   می زدنـــد. 
حتی جریان غیر روحانیت که شـــاید بارزترین 
فـــرد   این جریان مرحـــوم دکتر شـــریعتی بود، 
گفتمـــان مشـــابهی را در حســـین وارث آدم 
بـــت رویکـــرد انقلابـــی و بیدارگرایانـــه مطـــرح 
کـــرد. همین ادبیات و جریان برجســـته شـــد و 
انقلاب اســـلا  می  را شـــکل داد. نسل امروز ما 
چـــه آنهایی که در جبهه هـــای دفاع مقدس به 
میـــدان رفتنـــد و چـــه آنهـــا که در دفـــاع از حرم 
حضـــور داشـــتند و چـــه حتـــی جـــوان امـــروزی 
مـــا، از نظـــر مـــن از هـــر زمانـــی دیگر، بیشـــتر 
ظلم ســـتیز اســـت. ادبیـــات و گفتـــار جـــوان 
امروز شـــاید متفاوت باشد، اما طبق فرمایش 
َّهـُــمْ  نِ امیرالمؤمنیـــن)ع( کـــه فرمودنـــد »فاَ
مَخلْوقونَ لزِمَانٍ غیَرِْ زمَانکِمُ«، ممکن اســـت 
ظاهـــر آنان و لباس هایشـــان متفاوت باشـــد، 
ولـــی روح ظلم ســـتیزی و   ایســـتادگی پای قیام 
سیدالشـــهدا)ع( و مظلومیـــت اباعبدالله)ع( 
همچنـــان در جوانان و نوجوانـــان امروز وجود 

دارد.

هنوز با رسانه مطلوب عاشورایی 
فاصله داریم

در چند ســـال اخیر تولیدات رسانه  ای مختص 
سیدالشـــهدا)ع( و دهه محرم توســـط رســـانه 
ملـــی و برخـــی پلتفرم هـــای نمایشـــی   ایجـــاد 
شـــده اســـت. شـــما   ایـــن تولیـــدات رســـانه  ای 
مرتبـــط بـــا فرهنـــگ عاشـــورایی و عاشـــورا را 

چطـــور   می بینیـــد؟
واقعیت   این اســـت کـــه فکر   می کنـــم ما هنوز 
از جهـــت تولیـــد محصـــولات رســـانه  ای بـــرای 
مخاطـــب تلویزیـــون با نقطه مطلـــوب فاصله 

زیـــادی داریم.
 به  ایـــن معنا کـــه مخاطب متنوعی را پوشـــش 
دهـــد از طیف های گوناگـــون بتواند در مدیوم 

تلویزیـــون از   این برنامه اســـتفاده کند.
اگـــر از خـــود مـــن بـــه عنـــوان یـــک مخاطـــب 
بپرســـید برنامه هایی که در   این یکی دو ســـاله 
ســـاخته   می شود بســـیار مطلوب است و با آن 

ارتبـــاط برقـــرار   می کنم.

 اما آیا لزوماً مخاطب عام هم   می تواند از 
  این برنامه ها استفاده کند؟

 نمی دانم.

آیا   این برنامه ها با همه مخاطبین ارتباط 
برقرار   می کنند؟

یـــن جهـــت مـــا هنـــوز   گمـــان   می کنـــم از  ا
مطالعـــات علمـــی  و پژوهشـــی و پیمایش هـــا 
و نظرســـنجی های اجتماعـــی لازم را انجـــام 
نداده  ایـــم. شـــاید لازم باشـــد کـــه میزگردهای 
تخصصـــی و مطالعـــات میدانـــی دقیق تـــری 
صـــورت بگیـــرد کـــه بتوانیـــم بگوییم آیـــا لزوماً 
  ایـــن جنـــس برنامه ســـازی بـــرای مخاطـــب 

عمو  مـــی  مناســـب اســـت یـــا خیـــر.

دقیقاً همین موضوع مطرح است. مثلاً ما در 
تولیدات رسانه  ای گرفتار دوگانه  ای شده  ایم 

که در برنامه های حسینیه معلی و مهار 
بروز پیدا کرده است.   این دوگانه را چطور 

  می بینید؟
بـــه نظرم به مصداق، کاری نداشـــته باشـــیم. 
دو مشـــکل وجود دارد؛ اولی   این اســـت که ما 
فراموش   می کنیـــم نیازهای مخاطب متفاوت 
اســـت و تقاضاهـــای گوناگـــون وجـــود دارد که 
عرضه هـــا و تولیـــدات متفاوت هـــم   می طلبد.
بـــه نظـــرم در ابتـــدا باید   ایـــن نکتـــه را بپذیریم 
کـــه لزومـــاً محتـــوای واحـــد بـــرای مخاطبـــان 

متنوع پاســـخگو نیست. سلیقه ها و ذوق های 
مختلـــف، محصـــولات مختلـــف   می خواهنـــد 
البتـــه در چارچوب. یعنی طبیعتـــاً ما یک خط 
قرمزهـــا و ضوابـــط و حـــدودی داریم کـــه نباید 
از آنهـــا تخطی کنیم ولی داخـــل   این چارچوب 
باید تنوع ســـلیقه ها را به رســـمیت بشناسیم 
و تحمل مـــان را بالاتـــر ببریـــم. یعنـــی به نظرم 
حساســـیت ماجرا   این طور است؛ بی اعتنایی 
بـــه خطوط قرمز ما را دچار اســـتحاله   می کند و 
درگیری داخلی ما را به اضمحلال   می رســـاند.
نکتـــه دوم   اینکـــه ما مفهوم مهمـــی  در معارف 
دینـــی داریـــم؛ ســـر و راز. پیشـــوایان دینـــی ما 
همیشـــه پیـــروان خود را از افشـــای آن اســـرار 
برحـــذر داشـــتند. آن رازها چیســـت؟ معارفی 
کـــه مخاطـــب عمو  مـــی  و افـــراد در پله هـــای 
ابتدایـــی   ایمـــان از درک آن ناتـــوان هســـتند.

   ایـــن موضـــوع بســـیار مهـــم اســـت. برخـــی از 
کراماتـــی که در مورد اهل بیت)ع( نقل شـــده 
ممکن اســـت برای یک کســـی که اعتقاد دارد 
و با اهل بیت آشناســـت و پذیرش و ظرفیتش 
را دارد، قابـــل قبـــول باشـــد ولی بیـــان عمو  می 
 آن در برنامـــه شـــبکه یـــک تلویزیـــون ممکـــن 
اســـت شـــدنی نباشـــد. یـــک دعـــای خـــاص که 
ممکـــن اســـت اهـــل معنـــا ظرفیتـــش را داشـــته 
باشـــند و هضمـــش کننـــد، در برنامـــه عمو  مـــی 
 قابـــل پخش نباشـــد یـــا محتوایی حتی در شـــبکه 
4 تلویزیون ســـاعت 10 شـــب قابل پخش باشـــد، 
همـــان برنامـــه در شـــبکه یـــک ســـیما ســـاعت 7 
بعـــد ازظهـــر قابـــل پخـــش نباشـــد. طبقه بنـــدی 
پیـــام، اقتضـــای گســـتردگی دسترســـی مخاطب 
به محتواهای رســـانه ای اســـت و مـــا گاهی  این را 
رعایـــت نمی کنیم. از  این جهـــت فکر   می کنم که 
نیاز به یک مطالعه علمی  و بررســـی کارشناسانه 
دقیق هســـت کـــه ببینیم چه اندازه   این شـــکل از 

محتـــوا قابل عرضه اســـت.

  می خواستم در مورد دوگانه برنامه های 
تلویزیونی حسینیه معلا و مهلا نظرتان را 

بدانم.
بعضـــی از مصادیقی که در  این   ایام مطرح شـــد، 
یک شـــعری خوانده شـــد یا نکاتی گفته شد، آنها 
را قبول ندارم و نســـبت به آنها منتقد هستم. اما 
فـــارغ از آن مصادیـــق، کلیـــت   این تولیـــدات را به 

نظـــرم بایـــد تأیید و  این تنـــوع را باید حفظ کرد.

  این تنوع در  این برنامه ها با موضوع خاص 
باید وجود داشته باشد؟

هرکدام مخاطب خاص خودشان را دارند. یعنی 
آن برنامـــه  ای کـــه در یک پلتفـــرم نمایش خانگی 
عرضـــه می شـــود یـــک جنـــس مخاطـــب دارد، 
برنامـــه »بـــا حســـین حرف بـــزن« یـــک مخاطب 
دارد و برنامـــه  ای کـــه در تلویزیـــون و شـــبکه ســـه 
ســـیما پخش می شود، یک جنس مخاطب دارد. 
همان طور که کســـانی هم هســـتند که هیچ کدام 
از  اینهـــا را نمی بیننـــد و شـــب در هیـــأت محـــل 
خودشـــان عـــزداری   می کنند.   می خواهـــم بگویم 
هـــر کـــدام از  ایـــن افـــراد، جنس شـــان متفـــاوت 
اســـت و نمی شود آنان را مثل هم در نظر گرفت.

نظر شما در مورد رسانه های عصر جدید و 
مدل عملکردی شان در مورد واقعه عاشورا 

چیست و  اینکه اصلاً عملکردشان چطور 
باید باشد؟

اولاً گســـترش   این رســـانه ها، افزایش دسترسی 
مـــردم به اطلاعات، تنوع ابزارهای اطلاع رســـانی 
و شـــکل های گوناگـــون رســـانه نبایـــد تهدیـــد بـــه 
حســـاب بیاید؛ بلکـــه یک فرصت جدی اســـت و 
هرچـــه زمان جلوتر   می رود و مـــا پیش تر   می رویم 
و بـــه آخرالزمان نزدیک   می شـــویم   این رســـانه ها 

فرصـــت بهتری برای ما هســـتند. 
اعتقـــاد مـــا   ایـــن اســـت کـــه ظهـــور حضـــرت 
حجت)عـــج( بـــزودی رخ خواهـــد داد و در  ایـــن 
حادثـــه بـــزرگ بشـــری، ابـــزار انتقـــال پیـــام آن 
حضـــرت بـــه مـــردم جهـــان همیـــن رســـانه ها 

. هســـتند
هرچه  این رســـانه ها گســـترش پیدا کنند، هرچه 
تکنولـــوژی پیشـــرفت کنـــد و هـــر چه بـــه اقتضای 
جهانی شـــدن، دسترســـی مـــردم به ابـــزار انتقال 
پیام بیشتر شود ما امیدوارتر و دلخوش تریم که 
پیـــام حضرت صاحب الزمان)عج( به همه خواهد 
رسید و اتفاقاً آن روزی که   ایشان کنار خانه کعبه 
تکیـــه بزنند و بفرمایند که »ان جدی الحســـین« 
پیـــام مظلومیـــت امام حســـین)ع( را مردم جهان 

بیشـــتر دریافت   می کنند.
تصویـــری از هیـــأت رایت العبـــاس منتشـــر شـــد 
که نشـــان   مـــی داد به دور از هرگونـــه هیاهو، فرم 
جدیـــدی از عـــزاداری  ایجـــاد شـــده. یـــک خیمـــه 

بـــزرگ برپا شـــد و همه در زمان عـــزاداری باید زیر 
 ایـــن خیمـــه قـــرار   می گرفتند. پیـــش از  این چنین 
فرم هایی بـــرای عزاداری سیدالشـــهدا)ع( ندیده 
بودیـــم بـــا   اینکه زمین پـــادگان 06 همیشـــه بوده 
اســـت.   می خواهم نظر شـــما را درباره میزانسن، 

دکـــور، محتـــوا و در کل   ایـــن اتفاق نـــو بدانم.
شعاری که امســـال هیأت های مذهبی به عنوان 
شـــعار واحـــد انتخـــاب کردنـــد  این بود کـــه در زیر 
خیمـــه اش همه یـــک خانواده  ایم. اگـــر بخواهیم 
بـــرای   این شـــعار معادل تصویـــری انتخاب کنیم، 

بـــه نظرم   ایـــن عکس مصـــداق خوبی بود.
بـــه نظرم روح عزاداری امام حســـین)ع( را در  این 
عکـــس   می دیدیـــم که از روز عاشـــورای ســـال 61 
هجـــری قمری آغاز شـــده بـــود تا امـــروز و تا پایان 
جهـــان و قیامـــت ادامه خواهد داشـــت. روح   این 
واقعـــه دقیقـــاً یـــک خیمه اســـت که همـــه با یک 
نیـــت، بـــا یک قصد و یـــک آهنگ و فـــارغ از همه 
تفاوت هایشـــان در آن جمـــع می شـــوند؛ یعنـــی 
از شـــیخ زکزاکـــی بـــا 6 تـــا شـــهید در نیجریـــه تـــا 
نومسلمان اروپایی، عزاداران جنوب شرق آسیا، 
همـــه با زبان هـــای مختلف و حـــالات مختلف، با 
قومیت های مختلف ولی یک نغمه دارند »ســـلم 
لمن ســـالمکم و حرب لمـــن حاربکم«   اینها همه 
زیـــر یـــک خیمه جـــا می شـــوند اگر   می خواســـتیم 
یـــک معـــادل تصویری برایـــش انتخـــاب کنیم به 
نظـــرم  ایـــن عکس بـــود که کامـــلاً این احســـاس 

را منتقـــل   می کرد.

به اعتقاد شما   این فرم های جدید مطلوب 
است؟

بلـــه. خصوصاً بـــرای مخاطب جدیـــد؛ چون یکی 
از نکاتـــی کـــه نبایـــد از آن غافـــل شـــد   این اســـت 
کـــه ممکن اســـت بچه هـــای ما در ســـن کودکی و 

نوجوانـــی و جوانی با قالب ها و فرم های گذشـــته 
ارتبـــاط برقـــرار نکنند. حتماً بایـــد چهارچوب ها و 
ضوابـــط را حفـــظ و از انحرافات بایـــد پرهیز کرد. 
در عیـــن حـــال باید کامـــلاً حواس مان باشـــد که 
خـــوراک مورد نیاز و مـــورد توجه   این مخاطب هم 

به او داده شـــود.
چنـــد ســـال قبـــل در سرچشـــمه اولین شـــبی که 
مراســـم احیا برگزار کردیم، برای کودکان چیپس 
و ماســـت موســـیر آماده کردیم. یکـــی از مادرها 
شـــب بیســـت و یکم   می گفت که فرزندش شب 
قبـــل اصـــرار بســـیار کرده کـــه به مســـجد برویم. 
اگر من توانســـتم در کنار فضای دعا، بخشـــی از 
پیـــام خـــودم را هم بـــه او منتقل کنم بـــه تعبیری 
مـــن امتیـــاز ســـرگر  می  بـــه او بدهـــم، امتیـــاز یک 

داســـتان عاشورا شـــنیدن از او بگیرم.

هیأت های بزرگ چنین ظرفیت هایی دارند. 
درباره هیأت های کوچک و خانگی چه 

  می توان کرد؟ به نظر شما باید به هیأت های 
کوچک هم برویم یا همه در هیأت های 

بزرگ عزاداری کنیم؟
نیازهـــای مختلـــف وجود دارد که بـــرای هر نیازی 

بایـــد خدمت مناســـب را عرضه کنیم. 
هیأت هـــای مذهبـــی هـــم کارکردهـــای متنوعـــی 
ز کارکـــرد آموزشـــی و تربیتـــی کـــه  دارد؛ ا
برجســـته ترین اســـت، تا کارکرد انسجام بخشی 
اجتماعـــی یـــا حتـــی کارکردهـــای فرعـــی دیگـــر. 
مثـــلاً در بســـیاری از هیأت هـــای مذهبـــی روابط 
خانوادگـــی اصلاح می شـــود، صلـــه رحم صورت 
  می گیـــرد، ازدواج هـــا شـــکل   می گیـــرد، در مـــاه 
محـــرم همدیگـــر را   می بیننـــد و بـــرای 17 ربیـــع 
قـــرار نامـــزدی   می گذارنـــد.   می خواهـــم بگویـــم 

کارکردهـــای متنوعـــی دارد.

در خیلـــی از هیأت هـــای مذهبـــی خانگـــی برای 
حل مشـــکلات مالی افراد، پـــول جمع می کنند 
درحالـــی کـــه چنیـــن اتفاقاتـــی در هیأت هـــای 
بزرگ ممکن اســـت اتفاق نیفتد. اســـاس علقه 
عاطفـــی ما با حضرت سیدالشـــهدا)ع( از روضه 
خانگـــی بـــوده اســـت. آن اتفاقـــی کـــه در روضه 
خانگـــی بـــا کفـــش جفت کـــردن و چایـــی دادن 
و قنـــد گردانـــدن و...   می افتـــد در هیـــأت بزرگ 
اتفـــاق نمی افتـــد همان طـــور کـــه آن اتفاقی که 
در هیـــأت بـــزرگ رخ   می دهـــد، جـــای دیگر رقم 

نمی خـــورد.

به عنوان سؤال آخر   می خواهم کمی  درباره 
نشریه خیمه صحبت کنیم. چه شد که   این 
نشریه متولد شد و چه نیازی وجود داشت 

که شما به سمت انتشار آن رفتید؟
اواخـــر دهـــه 70 و اوایـــل دهـــه  80 رهبـــر معظـــم 
انقـــلاب ســـخنرانی ای دربـــاره ضـــرورت توجه به 
هیأت هـــای مذهبـــی و پیراســـتن اشـــعار آیینی و 
تقویت شـــعرها و ســـروده های ســـخته و بایسته 
بـــرای مـــدح و رســـای اهـــل بیـــت)ع( داشـــتند. 
بـــاور و نـــگاه مـــا  این بود کـــه هیأت هـــای مذهبی 
مهم تریـــن هســـته های جامعـــه مدنـــی شـــیعه 
هســـتند و جـــای تعجـــب بـــود کـــه موضـــوع امام 
حســـین)ع( و هیأت های مذهبـــی با   این اهمیت 
یـــک رســـانه هم نـــدارد. با   این نیـــت مجله خیمه 

راه افتاد و منتشـــر شـــد.
مهمتریـــن   این مشـــکلات هم ضعـــف ما در کادر 
تولیـــد محتـــوای مذهبی در قالب های رســـانه ای 
اســـت؛ یعنـــی مـــا شـــاید در هیـــچ حـــوزه  ای مثل 
ژورنالیســـم مذهبی دچار ضعف نباشیم. در این 
حـــوزه کســـانی که هم تســـلط به محتـــوای دینی 
و مذهبـــی داشـــته باشـــند و هـــم توانایـــی عرضه   
ایـــن محتوا را در قالب های ژورنالیســـتی جذاب و 
اثرگذار که بـــا مخاطب بتواند ارتباط برقرار کند، 
کمتـــر   می توانیـــم پیـــدا کنیم. از یک طـــرف دیگر 
بـــه هـــر حـــال مجلـــه خیمـــه یـــک موضـــوع کاملاً 
خـــاص اســـت؛ نه تنهـــا مذهبی اســـت، حتی در 
میان موضوعات مذهبی هم مشـــخصاً موضوع 
عاشـــورا و حضـــرت سیدالشـــهدا)ع( را مطـــرح 
می کنـــد ولـــی از آن طرف واقعاً به عنایت خود آن 
حضـــرت و لطف خداوند، مجله توانســـته ســـرپا 
باشـــد و خوشـــوقت و ســـربلند هســـتیم کـــه این 

افتخـــار هنوز از ما دریغ نشـــده اســـت.

چه چشم اندازی برای این مجله در نظر 
دارید و چه برنامه هایی را   می توانید در 

آینده برای   این مجله داشته باشید.
از یـــک طـــرف به مرور بیشـــتر به ســـمت تقویت 
نســـخه الکترونیـــک مجلـــه خیمـــه   می رویـــم 
و توجـــه بیشـــتر بـــه شـــبکه های اجتماعـــی و 
ی  کـــه دسترســـی ها ســـت  ا یـــی  ظرفیت ها
 موبایلـــی بـــه افـــراد ممکـــن اســـت بدهـــد.
 در عیـــن حـــال یک دغدغه مان هـــم بطور جدی 
تربیـــت نیروی انســـانی اســـت. البتـــه خیمه در 
طـــول ایـــن ســـال ها،   ایـــن توفیـــق را داشـــته و ما 
چهره هـــای نامـــداری را   می توانیـــم معرفی کنیم 
کـــه اولیـــن بار شعرشـــان یا آثـــار قلمی شـــان در 
مجله خیمه منتشـــر شـــده اســـت. این ظرفیت 
وجـــود دارد و فکـــر   می کنـــم اگـــر اقتضائـــات 
و ضرورت هایـــی کـــه توســـعه   ایـــن کار دارد، 
فراهـــم شـــود ان شـــاءالله   این هـــدف هم محقق 

خواهد شـــد.

نظرم حساسیت ماجرا 
  این طور است؛ بی 
اعتنایی به خطوط 

قرمز ما را دچار 
استحاله   می کند و 

درگیری داخلی ما را به 
اضمحلال   می رساند

اگـــر بگوییـــد روح حادثـــه کربـــلا ظلم ســـتیزی 
اســـت، انقـــلاب اســـلا  می  بارزتریـــن جلـــوه 
مقاومـــت در مقابـــل ظلـــم و طاغـــوت بـــوده و 
شـــکل گیری انقلاب برپایه هیأت های مذهبی 
و عـــزاداری بـــوده اســـت. نمونه هـــای زیـــادی 
اثرگـــذاری هیأت هـــای مذهبـــی در جریـــان 
انقـــلاب اســـلا  می  وجـــود دارد. مثـــلاً مرحـــوم 
خوشـــدل در ابیاتی حماسی   می سراید: »مردم 
آزاده حســـین اســـت که بـــود   ایـــن هدفش که 
شـــود کشـــته ولی زنده بماند شـــرفش« تا آنجا 
کـــه   می گویـــد: »پیرو مکتـــب تو تن بـــه مذلت 
ندهـــد در رکابـــش زره رزم بـــه پیکـــر پوشـــد.« 
  ایـــن ادبیاتـــی اســـت کـــه قبـــل از انقـــلاب در 
هیأت هـــای مذهبـــی مـــا نوحـــه   می خواندند و 

مـــردم بـــا آن ســـینه   می زدنـــد

فرم های جدید عزاداری برای برای مخاطب جدید مطلوب 
است.؛ شاید بچه های ما با قالب ها و فرم های گذشته ارتباط 

برقرار نکنند

نسبت به بعضی از مصادیق که شعری خوانده یا نکاتی گفته 
شد منتقدم اما کلیت این تولیدات را باید تایید و این تنوع را 

حفظ کرد

باید این را بپذیریم که محتوای واحد برای مخاطبان متنوع 
پاسخگو نیست. ذوق های مختلف، محصولات مختلف می 

خواهند 

چه رزمندگان دفاع مقدس، چه مدافعان حرم، چه حتی 
جوان امروزی ما از هر زمانی دیگر بیشتر ظلم ستیز است

 برنامه ای که در پلتفرم می شود یک مخاطب دارد، برنامه 
»با حسین حرف بزن« یک مخاطب و برنامه تلویزیون و 

شبکه سه هم یک جنس مخاطب.

روح عزاداری امام حسین)ع( را در عکسی که از هیات آقای 
محمود کریمی منتشر شد می دیدیم این روح دقیقا یک 
خیمه است که همه با یک نیت و یک قصد فارغ از همه 

تفاوت هایشان در آن جمع می شوند


